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BRIDGEKLUBBEN RUTERKNEKT – Sak til årsmøtet 2025 
 
 
Klubbmesterskapet 
Det har vært en tradisjon i klubben at klubbmesterskapet har vært en turnering hvor alle 
parene møter hverandre ved bordene. Det har det blitt mere og mere krevende å få til de 
senere årene. Det har vært mye vikarbruk, samtidig med at det har vært vanskelig å skaffe 
vikar. Så man kan stille seg spørsmålet om hvilket par som egentlig skal stå på den 
endelige resultatlista når vikarbruken er høy. Hva dette skyldes kan man bare spekulere i, 
men folk har kanskje flere forpliktelser nå enn tidligere. 
Jeg vil derfor foreslå følgende to alternativer til klubbmesterskapet slik det har vært de 
siste årene (som er alternativ A): 

B. Klubbmester blir paret som gjennom sesongen har høstet flest klubbpoeng i 
klubbturneringene. Andre plass til paret som har høstet nest flest poeng osv. 

C.  Klubbmesterskapet arrangeres som Poengserie, hvor vi tilstreber at alle møter alle 
i løpet av 4-5 kvelder, hvor alle kveldene teller. Det er ikke møteplikt ved 
poengserier, og da det heller ikke bør tillates å stille med vikar, kan dette bli 
utfordrende å få til. Men det kan naturligvis prøves.  
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